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L'Ajuntament no cobraria lloguer al Llagostera per� li demanaria que

colálabor�s en el manteniment
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Des del primer minut despr�s de l'ascens el Llagostera ha tingut

clar que dif�cilment podr� jugar a la Lliga Adelante al camp

Municipal. Girona sempre ha estat la primera alternativa i d'aix� ja

se n'ha vingut parlant des que en els �ltims mesos, la traject�ria

imparable dels blaugrana els tenia colálocats com a clars aspirants

a pujar de categoria. Ara ja �s una realitat. I a par tir de dem� cal

comen�ar a resoldre inc�gnites, com ara on jugar� com a local.

La regidora d'Espor ts de l'Ajuntament de Girona, Isabel Murad�s, va explicar ahir que havia parlat amb la

presidenta del Llagostera, Isabel Tarrag�, per mostrar-li la predisposici� municipal a cedir-los la instalálaci�,

compar tida amb el Girona FC. La idea �s que les tres par ts, els dos clubs i l'Ajuntament, s'asseguin a parlar

"sense cap condicionant previ" per veure si es pot arribar a un acord satisfactori.

D'entrada el consistori giron� veu per fecte poder donar m�s rendiment a una instalálaci� municipal, i tampoc li fa

f�stics a la possibilitat que la ciutat tingui cada cap de setmana un par tit de futbol professional. Tradu�t, aix� vol

dir que Mallorca, Betis, Osasuna o Valladolid, clubs amb hist�ria i tradici�, visitarien dos cops la ciutat. Els equips

i les seves respectives af icions. L'alcalde, Carles Puigdemont, tamb� ha parlat amb el seu hom�leg de

Llagostera, Ferm� Santamaria, per fer-li saber aquesta predisposici� de Girona per cedir-los Montilivi.

El principal obstacle que hi pot haver �s la gespa. Cada temporada, quan arriba l'hivern, la super f�cie queda molt

malmesa i jugadors i entrenadors se n'acaben queixant. A banda, la falta d'instalálacions obliga el Girona a

buscar alternatives per entrenar-se i poder preservar la gespa de l'estadi gaireb� en exclusiva f ins el dia dels

par tits. Murad�s ja va adver tir que l'Ajuntament no podia pagar ara cap canvi de gespa, per� s� que acceptaria

que els dos clubs els sufraguessin amb diners directes o buscant, per exemple, un patrocinador. A Segona A els

dos �ltims clubs que van compar tir camp (el Rico P�rez) van ser l'Alacant i l'H�rcules la temporada 2008/09.

Santamaria i l'opci� Girona

L'opci� de jugar a Girona, sense descar tar Palam�s, tamb� �s ben vista per l'alcalde de Llagostera Ferm�

Santamaria. Ja ha anunciat que no t� diners ni per arreglar el camp actual ni, encara menys, per fer-ne un de

nou. "Ara els alcaldes tenim l'�bligaci� d'estar al costat de totes les fam�lies que ho passen malament. Tenim

molt bon veinatge, tenim Girona i Palam�s com a alternatives", va dir en declaracions a la Xarxa. Per Santamaria

"arribar a Segona A ha estat un motiu d'alegria i satisfacci�" per a tot el poble.
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